
 

 

 

REFERAT STYREMØTE I TØNSBERG IDRETTSRÅD 21.05.25 PÅ BARKÅKER 

 

Til stede:  Bjørn Arne Thorgeirsson, Gunnar Haraldsen, Kristin Bruserud, Bjørn Erik Tuv, Geir 
Frydenberg og Marit Wendt.  

Forfall:   Julie Larsen, John Sverre Dahl og Lise Mandal. 

Fra Barkåker IL: Petter Berg, Even Cudro 

 

 
Agenda: 
 
1. Presentasjon Barkåker IL 

Barkåker IL holdt et innlegg om klubben sin, anlegg i dag og fremtiden, samt drift. 
Klubben har dratt inn mye midler gjennom søknad til stiftelser. 

 

2. Innkommet post 

 

a. Klatresenter på Vear – Høyt og lavt 
Høyt og lavt mener de har kapasitet for mer besøk og ønsker ikke anlegg 
på Vear. TIR sin vurdering at dette blir kommersielt vs idrett, og vi mener 
dette ikke er vårt anliggende siden vi ønsker idrett. Vi støtter klatresenter på 
Vear. 
 

b. tilskuddsordningen Inkludering i idrettslag 2025. 

Bjørn Arne ser gjennom søknader og kriterier og melder tilbake til kretsen. 

 
c. Norges idrettsforbund og olympiske og paralympiske komité 

(NIF)avholder neste års idrettsting 23.-25.mai 2025 – Idrettskretser og 
særforbund har frist innen 23.januar 2025 for å fremme forslag til 
saker. 

Det foreligger ingen saker fra TIR til årets idrettsting. 

 
 



3. LAM midler 
Gunnar har vært med på et webinar vedr. LAM midler og informerte om dette. 
Ingen nye kriterier. Vedtatte kriterier skal legges ut offentlig på for eksempel 
hjemmeside. Legge ut egen post på hjemmesiden, ikke en del av 
årsmøtereferatet. 
 
 

4. Sonemøte iLarvik 281124 – noe viktig derfra? 

Bjørn Arne og Gunnar deltok. Det kommer tilbakemeldinger om at det er nyttig og 
ha disse møtene for å prate sammen, bli kjent og lære av hverandre. Utveksling 
av erfaringer er nyttig. 

 
5. Nittedalsmodellen? 

Avtale mellom idrettslag i Nittedal og Nittedal kommune. Avtalefestet at ved nye 
anlegg, bygger kommunen haller og idrettslag baner. Idrettslag får avtaler om 
penger til bygging, drift og vedlikehold med kommunen. Det kunne vært gunstig å 
få til slike intensjonsavtaler i Tønsberg kommune også. 

 
6. Forslag Tilskudd idrett og friluftsliv 2025 

John Sverre og Bjørn Arne hadde møte med kommunen. Det er satt av midler til 
dette i budsjettet til kommunen. Det jobbes med en mer rettferdig modell for 
tildeling av tilskudd til anlegg som klubbene eier og drifter selv. 

 
7. Dialogmøte – samme dag som årsmøte? 

 
Ja, vi inviterer en fra en stiftelse, for eksempel Dnb, og Petter Berg til å holde et 
foredrag vedr. å skrive søknad til stiftelsesmidler. Bjørn Erik spør om Petter 
Berg kunne tenke seg å stille opp og om han har en kontakt i banken som 
kunne være med. 
 

8. Årsmøte 

 

a.       Dato: 11.03.25 
b.      Sted: Gunnar spør om Flint klubbhus er ledig?  

 

d.      Program: Foredrag inntektsbringende tiltak. Stiftelse. Geir fra Re, evt Flint-       
ansatte. Gunnar spør. 

e.       Bevertning: Bjørn Arne ordner 
f.        Årsmelding: John Sverre skriver 
g.       Valg (se liste i bunn, alle som er på valg tenkergjennom om de tar 
gjenvalg eller ikke. Vi må alle tenke om vi har gode kandidater til å bekle 
valgkomite og idrettsråd. 
h.       Annet 
Regnskap. Bjørn Arne gikk gjennom regnskap. Resultat +23.486,-. Signerte. 
 



 
 

9. Eventuelt 

Det er ønske om å få til et møte med kommunen og svømme/stupe klubber for å 
se på mer effektiv bruk av svømmehallen. Marit kontakter kommunen for å avtale 
tid og sted for et slikt møte. 

 

10.Kommende møtedager: 
 

o 25.02 – 18.00. Husøy Arena. Kirkegaten 41K. Gunnar har booket.  
o 11.03 – 19.00. Årsmøte. Gunnar spør om vi kan være på Flint. TIR møter 

18.00. 
 
 
 

Barkåker, 21.01.25 
 
Referent 
Kristin Bruserud 

 
 
 

 


